
PROTOKÓŁ Nr LII/2022 z SESJI RADY MIASTA odbytej w dniu 15 grudnia 2022 r.
Sesję rozpoczęto o godz. 13.00.
W sesji udział wzięło 23 radnych na ogólna liczbę 23.
1.  Otwarcie Sesji.
2.  Zmiany, uzupełnienia porządku obrad.
3.  Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 24 listopada 2022 r.
4.  Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5.  Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.
6.  Projekt Budżetu Miasta na 2023 rok.
a. przedstawienie przez Prezydenta Miasta projektu uchwały budżetowej na 2023 r.,
b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, 
c. odczytanie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej,
d. podjęcie uchwał w sprawie:
1/LII/2022 - uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038
2/LII/2022 - uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok
7.  Podjęcie uchwał w sprawie:
11a/LII/2022 - zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035
12a/LII/2022 - zmian budżetu miasta na 2022 rok
3/LII/2022 – „Założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe”
4/LII/2022 – zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem 
Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób 
nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień
w Sosnowcu w roku 2023
5/LII/2022 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów 
w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych 
doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom 
Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2023
6/LII/2022 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań
z zakresu udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta 
Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2023
7/LII/2022 -  przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu 
udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 
Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2023
8/LII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 
garażowego nr ... o pow. użytk. 15,43m2, usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej w rej.
ul. Fabrycznej, stanowiącej działkę nr 55-2782/275 o pow. 4514m2, zapisanej w księdze wieczystej 
KA1I/……………. z jednoczesnym oddaniem w użytkowanie wieczyste ułamkowej powierzchni 
gruntu wynoszącej 1/115 części, przynależnej do tego garażu
9/LII/2022 – wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy, na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, nieruchomości gruntowej powierzchni 100 m2, 
stanowiącej własność Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, będącej fragmentem działki 
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geodezyjnej nr 32-678/125, położonej w Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Żeromskiego,       
z przeznaczeniem na ogródek przydomowy
10/LII/2022 - przyjęcia Apelu do Rządu RP w przedmiocie wycofania z dalszego procedowania 
projektu "Ustawy o ochronie ludności oraz stanie klęski żywiołowej"
13/LII/2022 - ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022
8.  Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2023 i planu pracy Rady Miasta na I półrocze 2023
r.
9.  Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji Rady Miasta na I półrocze 2023 r.
10. Powołanie Komisji Uchwał na I półrocze 2023 roku.
11. Sprawy informacyjne.                                                                                                                            
12. Zamknięcie obrad Sesji.
Ad. 1
Otwarcie Sesji.
Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula otworzył LII Sesję Rady Miasta Siemianowic 
Śląskich zwołaną zgodnie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 559 z późn. zm.) i stwierdził, że na podstawie wykazu obecności 
generowanego z systemu Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Przywitał: Prezydenta Miasta Pana Rafała Piecha, Pierwszego Zastępcę Prezydenta Miasta Panią 
Agnieszkę Gładysz, Drugiego Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Martę Suchanek- Bijak, Sekretarza 
Miasta Pana Adama Skowronka, Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Chrapek – Rogowską oraz 
Naczelników Wydziałów, Kierowników Referatów, pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz
radnych. 
Ponadto Przewodniczący Rady Miasta przywitał zawodniczki Karate Kyokushin - Panią Darię 
Dobkowską- Szefer nagrodzoną Medalem Prezydenta Miasta, Katarzynę Kasperską, Lenę 
Kowalczuk oraz Panią Hannę Becker Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, Panią Martę Nowacką 
Prezesa Szpitala Miejskiego i Harcerzy ze światełkiem Betlejemskim. 

Przewodniczący Rady Miasta w imieniu Rady Miasta Siemianowic Śląskich złożył życzenia 
urodzinowe Pierwszemu Zastępcy Prezydenta Miasta Pani Agnieszce Gładysz.  

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż w skład Komisji Uchwał wchodzą: Pani Aleksandra 
Krążek, Pani Barbara Patyk-Płuciennik, Pan Bartłomiej Pieczykolan, Pan Tomasz Nowara, Pan 
Łukasz Rosicki.

Przewodniczące Rady Miasta oddał głos Prezydentowi Miasta Panu Rafałowi Piechowi, który 
wręczył Medal Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie Pani Darii Dobkowskiej- Szefer. 

Ponadto Prezydent Miasta wręczył statuetki zawodniczkom Karate Kyokushin: Katarzynie 
Kasperskiej oraz Lenie Kowalczuk. 

Przewodniczący Rady Miasta zaprosił na krótki film o nagrodzonej Medalem Prezydenta Miasta 
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Pani Darii Dobkowskiej- Szefer. 
Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 2 minutową przerwę. 
Po przewie Przewodniczący Rady Miasta wznowił obrady LII Sesji Rady Miasta. 

 Ad. 2
Zmiany, uzupełnienia porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w terminie 7 dni Prezydent Miasta skierował pod 
obrady Rady Miasta następujące projekty uchwał:
10/LII/2022 - przyjęcia Apelu do Rządu RP w przedmiocie wycofania z dalszego procedowania 
projektu "Ustawy o ochronie ludności oraz stanie klęski żywiołowej"
11/LII/2022 - zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035
12/LII/2022 - zmian budżetu miasta na 2022 rok
Wprowadzenie ww. uchwał  do porządku obrad  nie wymagało głosowania.
Radni powyższe projekty uchwał otrzymali. 
Uchwały były przedmiotem obrad Komisji: Polityki Społecznej, Rozwoju Miasta i Inwestycji oraz 
Finansowo – Budżetowej.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował zmianę kolejności procedowania projektów uchwał      
w punkcie 7 tj. aby projekty uchwał o numerze 11/LII/2022 oraz 12/LII/2022 były procedowanie na
początku punktu 7. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmianę kolejności procedowania projektów 
uchwał w punkcie 7.
głosowanie:
za              -          23
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zmieniła kolejność procedowania   
projektów uchwał w punkie 7 porządku obrad.

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 09.12.2022 r. Prezydent Miasta 
skierował pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 13/LII/2022 - ustalenia wykazu wydatków, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022.
Wprowadzenie ww. uchwał  do porządku obrad  wymagało głosowania.
Radni powyższy projekt uchwały otrzymali. 
Uchwała była przedmiotem obrad Komisji: Polityki Społecznej, Rozwoju Miasta i Inwestycji oraz 
Finansowo – Budżetowej.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały nr 13/LII/2022 - ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2022
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głosowanie:
za              -          23
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad sesji o projekt 
uchwały nr 13/LII/2022 - ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2022.

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w dniu 14.12.2022 r. Prezydent Miasta 
skierował pod obrady Rady Miasta autopoprawki do projektów uchwał 11/LII/2022 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 12/LII/2022 w sprawie zmian budżetu 
miasta na 2022 rok

Radni powyższe autopoprawki do projektów uchwał otrzymali.
Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono.

Ad. 3
Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 24 listopada 2022 r.
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu z dnia
24 listopada 2022 r.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta
z dnia 24 listopada 2022 r. 
głosowanie:
za              -          23
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z sesji Rady Miasta z 
dnia 24 listopada 2022 r.

Ad. 4
Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
Prezydent Miasta Rafał Piech złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym.

Ad. 5
Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym nie 
wpłynęły skargi, wnioski ani petycje.

Ad. 6
Projekt Budżetu Miasta na 2023 rok. 
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Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Zgodnie z punktem 10 załącznika nr 2 do Uchwały 734/2010 Rady Miasta Siemianowic Śląskich        
z dnia 28 października 2010 r. w sprawie prac nad projektem uchwały budżetowej z późn. zm. nie 
ma dyskusji w tym punkcie, natomiast dopuszczane będą oświadczenia lub stanowiska. Najpierw 
przedstawiony zostanie przez Pana Prezydenta, jeżeli będzie chciał, jakieś informacje dotyczące 
budżetu, potem zostanie odczytana opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach,a na 
koniec zostanie odczytana opinia Komisji Finansowo- Budżetowej. Przed głosowaniem, w imieniu 
klubów, będzie można zabrać głos i przedstawić swoje oświadczenia, a następnie takie prawo mają
indywidualnie Radni. Na koniec nastąpi podjęcie uchwał w sprawie. Tak mówi uchwała i tak 
będziemy  procedować. Przechodzimy do punktu 6 podpunkt a przedstawienie przez Prezydenta 
Miasta projektu uchwały budżetowej na 2023 r. Panie Prezydencie czy chciałby Pan zabrać głos? 
a) przedstawienie przez Prezydenta Miasta projektu uchwały budżetowej na 2023 r.

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta 

Nie, dziękuję. 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach,

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję bardzo. W takiem razie proszę o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej            
w Katowicach. Panie Prezydencie, kto to uczyni ? 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta 

Pani Skarbnik Miasta. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta 

Bardzo proszę. Udzielam głosu Pani Skarbnik Katarzynie Chrapek – Rogowskiej. 

Pani Katarzyna Chrapek - Rogowska Skarbnik Miasta

Pani Skarbnik Miasta Katarzyna Chrapek – Rogowska odczytała:

-Uchwałę Nr 4200/IV/194/2022 z dnia 13 grudnia 2022 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 
Siemianowice Śląskie projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z uzasadnieniem                     
i materiałami informacyjnymi
/ uchwała stanowi załącznik protokołu/ 
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- Uchwałę Nr 4200/IV/195/2022 z dnia 13 grudnia 2022 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
przyjętego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Siemianowice Śląskie na 2023 rok
/uchwała stanowi załącznik protokołu/

- Uchwałę Nr 4200/IV/196/2022 z dnia 13 grudnia 2022 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 
Siemianowice Śląskie projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-
2038.
/uchwała stanowi załącznik protokołu/

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo jeszcze ciepły materiał chciałoby się rzec. Proszę zwrócić 
uwagę, że datowany jest na 13 grudnia. Podpunkt c) odczytanie opinii Komisji Finansowo-
Budżetowej. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Wojciecha Matczaka o przedstawienie opinii  
w sprawie budżetu. 

c) odczytanie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej

Pan Wojciech Matczak Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej odczytał poniższą opinię:

Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Siemianowic Śląskich
w sprawie projektu budżetu na 2023 rok 
oraz projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023- 2038

Zgodnie z art. 238 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych    
(t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1634 z późn. zm.) Prezydent Miasta Siemianowice Śląskie w dniu               
15 listopada 2022 roku przedłożył projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Radzie 
Miasta Siemianowic Śląskich. Na podstawie uchwały nr 734/2010 Rady Miasta Siemianowic 
Śląskich z dnia 28 października 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
wraz ze zmianami, zgodnie z art. 238 ustawy z dnia  27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 
((t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1634  z późn. zm.) Komisja Finansowo – Budżetowa przedkłada Radzie 
Miasta Siemianowic Śląskich opinię końcową o projekcie uchwały budżetowej na rok 2023 
przedstawionej przez Prezydenta Miasta oraz projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2023 – 2038. Po szczegółowej analizie przedłożonego projektu budżetu miasta 
na rok 2023 oraz wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038 Komisja Finansowo- 
Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej na 2023 r. przedłożony przez 
Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2023-2038.
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UZASADNIENIE:
Komisja Finansowo– Budżetowa na posiedzeniach w dniach 22 oraz 30 listopada 2022 

r. dokonała analizy przedłożonych projektów uchwały budżetowej na 2023 rok oraz projektu 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 -2038.

Komisja Finansowo – Budżetowa po wysłuchaniu zaproszonych gości oraz 
szczegółowym zapoznaniu się z projektami w/w uchwał, opiniami Komisji Rozwoju Miasta                
i Inwestycji, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Polityki Społecznej, które stanowią integralną część 
opinii stwierdza co następuje:
1. Dochody budżetu miasta wynoszą 412 790 550, 25 zł. w tym:
• dochody bieżące 360 200 867, 78 zł.
• dochody majątkowe  52 589 628, 47zł.
2. Wydatki budżetu miasta wynoszą  451 262 560, 01 zł. w tym:
• wydatki bieżące  388 410 139, 80 zł.
• wydatki majątkowe  62 852 420, 21 zł.
3. Planowany deficyt 38 472 009, 76 zł.
4. Planowane przychody budżetu miasta 38 472 009, 76 zł.
5. Stan zadłużenia miasta 148 400 000 zł.
6. Planowane kwoty długu przedstawione w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 

2038 spełniają wymogi art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych.
7. Projekt budżetu miasta pod względem merytorycznym obejmuje możliwe do uzyskania 

dochody własne Miasta oraz wydatki na realizację obligatoryjnych zadań własnych jak też 
zadań zleconych.

8. Komisja Finansowo- Budżetowa na dzień 30 listopada br. nie otrzymała opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach.

9. Komisja Finansowo- Budżetowa wyraża zaniepokojenie wzrostem planowanego deficytu     
w porównaniu do lat ubiegłych. Ponadto niepokojący jest dalszy wzrost zadłużenia. Komisja
ma na uwadze, że kolejny rok może być bardzo trudny w kontekście rosnącej inflacji             
i zawirowań na światowych rynkach spowodowanych wojną w Ukrainie, ale musi mieć na 
uwadze dyscyplinę finansów miasta dlatego warunkowo przyjmuje wzrost długu jako 
konieczny z nadzieją, że kolejne lata pozwolą na zacieśnienie dyscypliny w tym zakresie.       
W kontekście wydatków inwestycyjnych Komisja wyraża zadowolenie z uwzględnienia 
zeszłorocznej uwagi  zawartej w opinii do budżetu na rok 2022 dotyczącej modernizacji 
budynku Miejskiej Biblioteki Publicznej w kwocie 2 521 916 zł. Po analizie całości materiału 
Komisja Finansowo- Budżetowa stwierdza, iż projekt budżetu na rok 2023 stanowi 
rozsądny kompromis na trudne czasy.  

10. Po analizie całości materiałów przedłożonych do zaopiniowania Komisja Finansowo –
Budżetowa stwierdza, że projekt uchwały budżetowej jest kompletny, został  sporządzony  
w pełnej szczegółowości klasyfikacji budżetowej w zakresie dochodów i wydatków zgodnie 
z wymogami art. 212 i art. 214 ustawy o finansach publicznych, a materiały towarzyszące 
mu pozwalają ocenić pozytywnie zamierzenia Prezydenta Miasta w zakresie realizacji zadań
Miasta Siemianowice Śląskie.
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Biorąc powyższe pod uwagę Komisja Finansowo-Budżetowa postanowiła jak w sentencji.
Głosowanie: za – 4 ,  przeciw- 0 , wstrzymujących- 0.

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok
Głosowanie: za – 4 ,   przeciw- 0 , wstrzymujących- 0 .

- projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038.
Głosowanie: za – 4 ,   przeciw- 0 , wstrzymujących- 0 .  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta
Dziękuję wszystkim Państwu, którzy pracowali przy budżecie. Członkom wszystkich Komisji, ale 
zawsze szczególnie wiadomo, że to Komisja Finansowo- Budżetowa była Komisją najbardziej 
obciążoną podczas tych prac, także składamy podziękowania na ręce Pani Skarbnik dla 
pracowników, natomiast dla Radnych, którzy pracowali, zwłaszcza tych z Komisji Finansowo- 
Budżetowej, serdeczne podziękowania. Obecnie udzielam głosu Panu Przewodniczącemu 
Marcinowi Janota. Bardzo proszę Panie Przewodniczący. 

Pan Marcin Janota odczytał stanowisko Klubu Radnych SMS.
/Stanowisko Klubu Radnych SMS stanowi załącznik do protokołu./ 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu. Obecnie udzielam głosu Pani Alicji Piech.

Pani Alicja Piech odczytała stanowisko Klubu Radnych PJJ
/Stanowisko Klubu Radnych PJJ stanowi załącznik do protokołu. /

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta
Dziękuję bardzo. W części informacyjnej miałem Państwu przekazać informację, że powstały nowe 
Kluby w naszej Radzie. Jakby to powiedzieć życie tą informację trochę wyprzedziło. Bardzo proszę 
Pani Przewodnicząca Karina Siwiec- Magielnicka. 

Pani Karina Siwiec- Magielnicka odczytała stanowisko Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej.
/Stanowisko Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej stanowi załącznik do protokołu./

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta
Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu Łukaszowi Rosickiemu. 

Pan Łukasz Rosicki odczytał stanowisko Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości
/Stanowisko Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości stanowi załącznik do protokołu./

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

8



Dziękuję bardzo. Mam wygaszony monitor, ale widziałem, że jeszcze Pani Radna Danuta Sobczyk 
się zgłaszała, bardzo proszę, udzielam głosu.

Pani Radna Danuta Sobczyk
Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Szanowni Państwo Radni, Jako Przewodnicząca Klubu 
Radnych Prawa i Sprawiedliwości w imieniu własnym, ale także i członków Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwości, chciałabym serdecznie podziękować Pani Skarbnik Katarzynie Chrapek – 
Rogowskiej i służbą jej podległym za rzetelne przygotowane tak ważnych dokumentów, ważnych 
dla miasta, jakimi są projekt budżetu na rok 2023 i wieloletnia prognoza finansowa na lata 2023 – 
2038. Równocześnie dziękuję za dotychczasową dobrą i merytoryczną współpracę. Dziękuję 
bardzo.

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta
Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo nie widzę więcej zgłoszeń, w związku z tym przechodzimy do 
dalszego etapu procedowania, a mianowicie podjęcie uchwał w sprawie.

d) podjęcie uchwał w sprawie:

Bardzo proszę o opinię Komisji. Komisja Polityki Społecznej.

Projekt uchwały:
1/LII/2022 - uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2038.
Komisja Polityki Społecznej – głosowanie indywidualne na sesji
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji:

Radny Jan Nycz
Uchwały procedowaliśmy już na poprzedniej Sesji, więc na tej Komisji nie obradowaliśmy na ten 
temat.

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta
No ale wynik głosowania był.

Komisja Rewizyjna – za – 0, przeciw – 0, wstrzym. - 3.
Komisja Finansowo – Budżetowa – pozytywnie jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 1/LII/2022 w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038.
głosowanie: za                -             20

przeciw       -              3
wstrzym.     -              0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia 
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wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Projekt uchwały:
2/LII/2022 - w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej – głosowanie indywidualne na sesji
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji:

Radny Jan Nycz 
Podobnie jak przy projekcie uchwały nr 1 
Komisja Rewizyjna – za – 0, przeciw – 0, wstrzym. - 3.
Komisja Finansowo – Budżetowa – pozytywnie jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 2/LII/2022 w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta na 2023 rok
głosowanie: za                -             20

przeciw       -              3
wstrzym.     -              0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta na 2023 rok.
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta 
Szanowni Państwo, mamy budżet na  2023 rok. Panie Prezydencie gratuluję, udało się, mamy 
budżet. To jest ważna rzecz w tych bardzo, bardzo trudnych czasach. Panie Prezydencie obecnie 
udzielam głosu. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta
Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Państwo. Bardzo dziękuję za poparcie tego 
budżetu. Oczywiście przyjmuję i zgadzam się z tymi pewnymi uwagami. Jest trudno. Czas jest 
trudny, ale nawiązując też tu do opinii Radnych Koalicji Obywatelskiej czy Platformy myślę, że 
poziom zadłużenia jest bardzo podobny jaki był w 2008 i 2009 roku kiedy byliście w koalicji. Wtedy 
budżet był na poziomie 200 kilku milionów, zadłużenie było proporcjonalnie mniejsze, a poziom 
zadłużenia był podobny jaki jest dzisiaj. Kwestia zadłużenia to nie jest jakiś dramat. 
Uświadamiałem i mówiłem Państwu, że będzie coraz trudniej. Dzisiaj praktycznie żadne miasto       
w Polsce nie jest w stanie funkcjonować, każdy musi się posiłkować albo obligacjami albo 
kredytem. Chociażby biorąc pod uwagę nasze szpitale powiatowe, które generują bardzo duże 
straty. To są środki, które musimy przekazywać czy na edukację czy subwencję. Wiemy, że 
subwencja nie zaspokaja 100% potrzeb jakie są przeznaczane na oświatę, na pomoc społeczną. Tak
jest praktycznie we wszystkich obszarach. Musimy mieć świadomość, że każdy kolejny rok będzie 
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trudniejszy, będzie tylko gorzej. Pamiętacie jak mówiłem już rok temu, kilka miesięcy temu, że 
przyjdzie taki moment, że Prezydenci będą administrować gminą. Do tego ta polityka niestety 
doprowadza. Taki trudny czas. Trzeba wziąć pod uwagę ten kryzys, który przychodzi, on bardzo 
mocno dotknie również samorządy. Bardzo mocno. Nie tylko przedsiębiorców, a jak 
przedsiębiorców to wiemy, że również i samorządy. Jeżeli upada działalność gospodarcza to 
wiemy, że mamy mniejsze wpływy do budżetu . Więc ta machina została rozpędzona i musimy 
mieć świadomość tego, ja mam świadomość wiem, że musimy dopiąć wszystkie te projekty 
wieloletnie, inwestycyjne związane też z pozyskaniem środków zewnętrznych, które pozyskaliśmy. 
Musimy zrealizować, ale tak naprawdę przyszły rok  to już będzie wyhamowywanie inwestycyjne. 
Zobaczcie ile było propozycji od was, które musieliśmy też wyciąć, zostawiliśmy tylko te inwestycje,
które były jako inwestycje wieloletnie. To nie jest, słuchajcie, kaprys Prezydenta, tą wytnę, a tą 
zostawię, to nie o to chodzi. Nigdy tak nie patrzeliśmy, pamiętacie, że zawsze jak były możliwości 
wprowadzaliśmy te inwestycje, bo wspólnie gdzieś tworzyliśmy ten budżet jeżeli chodzi o 
chociażby plan inwestycyjny. To były też wasze propozycje. Wiemy jak miasto na przestrzeni tych 
ostatnich lat bardzo się zmieniło, ale dzisiaj tak naprawdę to zostawiliśmy minimum z minimum. 
To jest i tak kilkadziesiąt milionów na inwestycje, ale obawiam się, że z roku na rok inwestycji 
będzie coraz mniej. Przejdziemy w taki tryb zarządzania, administrowania. Wiem, że to jest też 
czas wprowadzania pewnych oszczędności, programów oszczędnościowych i o tym już myślimy. 
W przyszłym roku będziemy musieli to wprowadzać, bo tak naprawdę każdy samorząd dzisiaj ma 
bardzo trudną sytuację, ale z tego miejsca moi drodzy dziękuję wam za wasze wsparcie, zaufanie 
i zrozumienie, bo wiecie doskonale, że nie są „widzi-misie” nasze czy Radnych czy poszczególnych 
Wydziałów. Wiemy doskonale jak funkcjonuje oświata, jak funkcjonuje służba zdrowia, ale z 
drugiej strony musimy też miasto rozwijać, nie możemy stać w miejscu. Wysokość budżetu też jest 
zupełnie inna niż jak zaczynaliśmy. Tak jak mówię, 200 ileś milionów, dzisiaj zobaczcie 451 
milionów. Było więcej, ale 500 plus finansowane jest przez ZUS, więc to też pogarsza  naszą 
sytuację jeżeli chodzi o wskaźniki. Dlatego dziękuję wam tym bardziej, że w tym trudnym czasie 
potraficie to zrozumieć. Dziękuję za to wasze zaufanie i wsparcie, za poparcie tego budżetu. 
Bardzo dziękuję moim współpracownikom wszystkim. Szczególnie Pani Skarbnik, wszystkim 
pracownikom pionu finansowego, Naczelnikom. Dziękuję wszystkim wydziałom, które tak 
naprawdę włączyły się w to przygotowanie, za ten cały rok wam dziękuję. Jako, że to też ostatnia 
sesja to taki czas może podsumowań. Chodź to trudny rok zrealizowaliśmy wiele przedsięwzięć, 
wiele inwestycji. Miasto znowu zmienia swoje oblicze. Z roku na rok staje się coraz bardziej 
przyjazne. Oczywiście ta substancja mieszkaniowa to jest taka nasza bardzo duża bolączka.  Jeżeli 
chodzi o kwestie zadłużeń mieszkań komunalnych, jasne, że można punktować, można strzelać. 
Zawsze można strzelać, bo przecież wiadomo, że taki jest mechanizm funkcjonowania opozycji, ale 
z drugiej strony zobaczcie, nie ma żadnych narzędzi dzisiaj, aby można wyegzekwować te środki. 
Jeżeli najemca wie, że niezależnie co zrobi, czy będzie płacił czy nie będzie płacił, właściciel nie 
może eksmitować na bruk takiego obywatela, no to tak naprawdę tacy ludzie są bezkarni. 
Pamiętacie ile prób podejmowaliśmy, różnego rodzaju odpracowania, rozłożenia na raty, to cały 
czas się dzieje. Może to odpracowanie już praktycznie stanęło całkowicie, ale jeszcze podpisujemy 
cały czas ugody. Więc to co można każdy samorząd robi, ale wiemy, że nie mamy narzędzi 
konkretnych żeby wyegzekwować te miliony. Także jeszcze raz dziękuję Pani Skarbnik, pionowi 
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finansowemu, wszystkim moim Zastępcom, współpracownikom, Panu Sekretarzowi, dziękuję wam 
Radnym, dziękuję wszystkim. Dziękuję bardzo.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta 
Dziękuję bardzo Panu Prezydentowi. Szanowni Państwo jeżeli nie usłyszę sprzeciwu to proponuję 
10-cio minutową przerwę. Nie widzę, w związku z tym ogłaszam przerwę do 14:25.

Przewodniczący Rady Miasta wznowił obrady LII Sesji Rady Miasta. 

Ad. 7
Podjęcie uchwał w sprawie:

projekt uchwały:
11a/LII/2022 – zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej - jednogłośnie za 
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji - jednogłośnie za 
Komisja Finansowo-Budżetowa – jednogłośnie za 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 11a/LII/2022 – zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035
głosowanie:
za              -          21
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0 2 osoby nie głosowały
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką.

projekt uchwały:
12a/LII/2022 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok 
Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej - jednogłośnie za 
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji - jednogłośnie za 
Komisja Finansowo-Budżetowa – jednogłośnie za 

Dyskusja:
Pan Grzegorz Jurkieiwicz 
Pani Katarzyna Chrapek- Rogowska – Skarbnik Miasta 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 12a/LII/2022 w sprawie 
zmian budżetu miasta na 2022 rok
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głosowanie:
za              -          21
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0 2 osoby nie głosowały
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu 
miasta na 2022 rok wraz z autopoprawką. 

projekt uchwały:
3/LII/2022 – „Założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe”

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej - za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1.
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji - za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1.
Komisja Finansowo – Budżetowa – indywidualne na Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił procedurę procedowania nad projektem uchwały 
3/LII/2022 – „Założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe”.
Dyskusja:
Pan Paweł Siegel
Pan Adam Cebula 
Pani Małgorzata Gościniak 
Pan Adam Cebula 
Pani Małgorzata Gościniak
Pan Grzegorz Mól
Pan Adam Cebula
Pan Grzegorz Mól 
Pan Adam Cebula
Pani Małgorzata Gościniak

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie załącznik nr 2 do projektu uchwały                    
nr 3/LII/2022 w sprawie „Założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe” o sposobie rozpatrzenia uwag i wniosków wniesionych do 
wyłożonego do publicznego wglądu projektu, w sumie wniesiono 39 uwag/wniosków/zastrzeżeń, 
zaproponował uwzględnienie uwag w poz. 1-5,7,8,10-14,17,18,20,23-26,28-32,37-39, uwag w 
pozostałych pozycjach nie uwzględniać
głosowanie:
za              -          20
przeciw     -           0
wstrzym.   -           1 1 osoba nie głosowała
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/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uwzględniła uwagi zawarte w załączniku nr
2 do projektu uchwały nr 3/LII/2022 w poz. 1-5,7,8,10-14,17,18,20,23-26,28-32,37-39.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 3/LII/2022 – „Założeń do 
planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe”
głosowanie:
za              -          20
przeciw     -           0
wstrzym.   -           1 1 osoba nie głosowała
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie „Założeń do 
planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe”.

projekt uchwały:
4/LII/2022 – zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem 
Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób 
nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień               
w Sosnowcu w roku 2023

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za.
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za.
Komisja Finansowo-Budżetowa – jednogłośnie za.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 4/LII/2022 – zawarcia 
porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec w sprawie realizacji 
zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 
Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2023.
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec w sprawie realizacji 
zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 
Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2023.
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projekt uchwały:
5/LII/2022 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów 
w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych 
doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom 
Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2023
Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za
Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 5/LII/2022 - zawarcia 
porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów w sprawie realizacji 
zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 
Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom                   
w Chorzowie w roku 2023
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów w sprawie realizacji 
zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 
Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom                   
w Chorzowie w roku 2023.

projekt uchwały:
6/LII/2022 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań
z zakresu udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta 
Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2023

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za
Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 6/LII/2022 – przekazania 
dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz 
osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień      
w Sosnowcu w roku 2023
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głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 
dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz 
osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień      
w Sosnowcu w roku 2023

projekt uchwały:
7/LII/2022 -  przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu 
udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 
Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2023

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za
Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Dyskusja:
Pan Łukasz Rosicki 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 7/LII/2022 -  przekazania 
dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz 
osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy 
Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2023
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 
dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz 
osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy 
Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2023.

projekt uchwały:
8/LII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 
garażowego nr ... o pow. użytk. 15,43m2, usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej w rej.
ul. Fabrycznej, stanowiącej działkę nr 55-2782/275 o pow. 4514m2, zapisanej w księdze wieczystej 
KA1I/…………. z jednoczesnym oddaniem w użytkowanie wieczyste ułamkowej powierzchni gruntu 
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wynoszącej 1/115 części, przynależnej do tego garażu

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za
Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 8/LII/2022 – wyrażenia 
zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego nr ... o pow. 
użytk. 15,43m2, usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej w rej. ul. Fabrycznej, 
stanowiącej działkę nr 55-2782/275 o pow. 4514m2, zapisanej w księdze wieczystej KA1I/………….   
z jednoczesnym oddaniem w użytkowanie wieczyste ułamkowej powierzchni gruntu wynoszącej 
1/115 części, przynależnej do tego garażu
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie w sprawie 
wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego nr ...     
o pow. użytk. 15,43m2, usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej w rej. ul. Fabrycznej, 
stanowiącej działkę nr 55-2782/275 o pow. 4514m2, zapisanej w księdze wieczystej KA1I/………….  
z jednoczesnym oddaniem w użytkowanie wieczyste ułamkowej powierzchni gruntu wynoszącej 
1/115 części, przynależnej do tego garażu

projekt uchwały:
9/LII/2022 – wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy, na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, nieruchomości gruntowej powierzchni 100 m2, 
stanowiącej własność Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, będącej fragmentem działki 
geodezyjnej nr 32-678/125, położonej w Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Żeromskiego,       
z przeznaczeniem na ogródek przydomowy”

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej - za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 2.
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za. 
Komisja Finansowo – Budżetowa –za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 1. 

Dyskusja:
Pani Karina Siwiec- Magielnicka 
Pan Łukasz Rosicki
Pani Barbara Patyk- Płuciennik 
Pan Adam Cebula 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9/LII/2022 – wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata, nieruchomości gruntowej powierzchni 100 m2, stanowiącej własność 
Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, będącej fragmentem działki geodezyjnej nr 32-678/125, 
położonej w Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Żeromskiego, z przeznaczeniem na ogródek 
przydomowy”
głosowanie:
za              -          19
przeciw     -           1
wstrzym.   -           2
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata, nieruchomości gruntowej powierzchni 100 m2, stanowiącej własność 
Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, będącej fragmentem działki geodezyjnej nr 32-678/125, 
położonej w Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Żeromskiego, z przeznaczeniem na ogródek 
przydomowy”

projekt uchwały:
10/LII/2022 – przyjęcia Apelu do Rządu RP w przedmiocie wycofania z dalszego procedowania 
projektu „Ustawy o ochronie ludności oraz stanie klęski żywiołowej”

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej - za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 3.
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za.
Komisja Finansowo-Budżetowa – indywidualnie na Sesji. 

Dyskusja:
Pan Łukasz Rosicki
Pan Adam Cebula

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 10/LII/2022 – przyjęcia 
Apelu do Rządu RP w przedmiocie wycofania z dalszego procedowania projektu „Ustawy o 
ochronie ludności oraz stanie klęski żywiołowej”
głosowanie:
za              -          20
 przeciw     -          2
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Apelu
do Rządu RP w przedmiocie wycofania z dalszego procedowania projektu „Ustawy o ochronie 
ludności oraz stanie klęski żywiołowej” przyjęcia do realizacji opracowania pn.: „Program walki ze 
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smogiem w Gminie Siemianowice Śląskie”

projekt uchwały:
13/LII/2022 – ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022

Opinie Komisji:
Komisja Polityki Społecznej -  jednogłośnie za 
Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za 
Komisja Finansowo-Budżetowa – jednogłośnie za 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13/LII/2022 – ustalenia 
wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022
głosowanie:
za              -          21
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0 1 osoba nie głosowała
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022.

Ad. 8
Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2023 i planu pracy Rady Miasta na
pierwsze półrocze 2023 r.

Projekt terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2023 oraz planu pracy Rady Miasta Siemianowic 
Śląskich na pierwsze półrocze 2023 roku Radni otrzymali.

Dyskusja: 
Pani Małgorzata Gościniak
Pan Adam Cebula

Radni nie wyrazili sprzeciwu do proponowanego terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2023.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt terminarza Sesji Rady Miasta na 2023
rok
głosowanie:
za              -          20
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0 2 osoby nie głosowały
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta  przyjęła terminarz Sesji Rady Miasta na 
2023 rok, który stanowi załącznik protokołu.
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Rada Miasta nie wyraziła sprzeciwu do proponowanego planu pracy Rady Miasta na pierwsze 
półrocze 2023 roku.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie plan pracy Rady Miasta na pierwsze półrocze 
2023 roku
głosowanie:
za              -          21
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0 1 osoba nie głosowała
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy Rady Miasta na
pierwsze półrocze 2023 roku, który stanowi załącznik protokołu.

Ad. 9
Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji Rady Miasta na pierwsze półrocze 2023 r.
Rada Miasta zajęła się terminami i planami pracy Komisji stałych na pierwsze półrocze 2023 r. 
Projekty planów pracy radni otrzymali.
Radni nie zgłosili uwag do proponowanych planów pracy Komisji stałych.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie Plany Pracy wraz z terminami następujących 
komisji:

Komisja Rewizyjna
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Plan Pracy wraz z terminarzem 
Komisji Rewizyjnej na pierwsze półrocze 2023 r., który stanowi załącznik protokołu.

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/  
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Plan Pracy wraz z terminarzem 
Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji na pierwsze półrocze 2023 r, który stanowi załącznik 
protokołu.

Komisja Finansowo – Budżetowa
głosowanie:
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za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Plan Pracy wraz z terminarzem 
Komisji Finansowo - Budżetowej na pierwsze półrocze 2023 r., który stanowi załącznik protokołu.

Komisji Polityki Społecznej
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Plan Pracy wraz z terminarzem 
Komisji Polityki Społecznej na pierwsze półrocze 2023 r., który stanowi załącznik protokołu.

Ad. 10
Powołanie Komisji Uchwał na pierwsze półrocze 2023 roku.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował  powołanie  Komisji  Uchwał w dotychczasowym 
składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan, Tomasz Nowara, 
Łukasz Rosicki i zapytał o zgodę na kandydowanie, na co uzyskał zgodę.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie powołanie Komisji Uchwał na pierwsze 
półrocze 2023 r. w składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan,
Tomasz Nowara, Łukasz Rosicki
głosowanie:
za              -          22
przeciw     -           0
wstrzym.   -           0
/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta powołała Komisję Uchwał na pierwsze 
półrocze 2023 r. w składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan,
Tomasz Nowara, Łukasz Rosicki. 
Ad. 11
Sprawy informacyjne.  
Przewodniczący Rady Miasta w sprawach informacyjnych:
- poinformował, iż powstały dwa nowe Kluby Radnych tj. „Tak dla Polski” oraz „Polska Jest Jedna”. 
Jednocześnie poinformował, że skład Klubu Radnych „Samorządowcy 2018” spadł poniżej 3 osób 
w związku z czym zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym ten Klub przestał istnieć,
- ponadto poinformował, iż wpłynęło pismo Pana Karkowskiego, który zgodnie z §45 Statutu 
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Miasta zgłosił zamiar wystąpienia na Sesji. Wypełniając regulacje §45 Statutu Miasta 
Przewodniczący Rady Miasta zdecydował o załączeniu pisemnego wystąpienia Pana Karkowskiego 
do protokołu Sesji. 
- poinformował, iż wpłynęły 2 rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Śląskiego:

• dotyczące uchwały Nr 554/2022 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 27 października 
2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy miasta Siemianowice Śląskie na rok 
2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 wstawy 
z dnia 24 kwienia 2003 r. O działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.”,

• dotyczące Uchwały Nr 542/2022 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 29 września 2022
r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim                            
w Siemianowicach Śląskich.

- poinformował, iż wpłynęły podziękowania dla Prezydenta Miasta oraz Radnych Rady Miasta za 
wspacie dorosłych niepełnosprawnych w mieście.
Ponadto Przewodniczący Rady Miasta odczytał rejestr interpelacji złożonych w okresie 
międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż mieszkaniec zwrócił się z wnioskiem o nazwanie 
ronda im. Barbórki.  

Ponadto w sprawach informacyjnych głos zabrali:
- Pan Paweł Siegel poinformował, iż w Śląskim Sejmiku Wojewódzkim jako pierwszy zawiązał się 
Klub „Tak dla Polski” oraz poinformował o jego składzie w Radzie Miasta Siemianowic Śląskich. 
Jednocześnie Pan Paweł Siegel podziękował Panu Andrzejowi Gościniakowi za dotychczasową 
współpracę w Klubie Radnych Koalicji Obywatelskiej, 
- Pani Małgorzata Gościniak poinformowała, iż uważa, że do projektów uchwał w sprawach 
podjęcia apeli do Rządu projektodawca powinien krótko wprowadzić do tematu.
- Pan Grzegorz Jurkiewicz, poinformował o powrocie do poprzednich godzin oświetlenia lamp 
ulicznych w mieście. 
Przewodniczący Rady Miasta z okazji Świąt Bożego Narodzenia złożył życzenia świąteczne.

Ad. 12
Zamknięcie obrad Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula zamknął LII Sesję Rady Miasta Siemianowic Śląskich
VIII kadencji.
Sesja zakończyła się o godz. 15:18

Przewodniczący Rady Miasta
                               

                                                                                                            Adam Cebula

Protokołowała:
Klaudia Smaluch 
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